
jCft bitlla 
Dret a opinar 
-Quins van ser els inicis de ia 
botiga Sastre? 

A l'acabar la guerra, varen 
adquirir, els tres germans Sas-
tre, un local d'uns 35 metres 
qüadrats per la reparació i 
venda de bicicletes. El negoci 
s'amplià fins el que és ara, a 
l'actualitat. 
-La tradició esportiva de la 
nostra ciutat és evident. Com 
veus el futur de l'esport 
granollerí? 
Molt bé, la veritat. Considero 

que Granollers és una ciutat 
molt i molt esportiva. L'implan-
tació dels esports als col·legis, 
ha ajudat a preparar una base, 
el nou pavelló influirà encara 
més en un futur... Granollers és 
de les ciutats més avançades 
en el camp esportiu de tot 
Espanya. 
-Tenint en compte que veneu 
de tot, quin és l'esport on el 
granollerí s'hi gasta més 
diners? 
Si no considerem el motoci-

clisme, probablement sigui l'es-
quí aquest esport. 
-Quins esports haurien de 
practicar aquelles persones 
que han de rebaixar grasses? 

Personalment crec que tant 
l'atletisme com la natació aju-
den molt a perdre pes. 
-Com veus la situació actual 
del jovent a l'hora de practi-
car un esport? 
Molt millor que abans. Ara hi ha 
moltes més facilitats i sobre-
tot oportunitats. 
-De marques esportives n'hi 
ha moltes. Fins quin punt un 
client tendeix a escollir unes 
de molt concretes i no unes 
altres que podrien ser mi-
llor? 
-Influeix molt el fet que una 

figura, la número 1, del món de 
l'esport porti una determinada 
marca. Es mira més això, inclús 
abans que la qualitat. Evident-
ment la publicitat que es fa d'un 

Salvador Sastre (Jr.) 
Comerciant 

producte és el vehicle que més 
influeix però, si la deixem a part, 
primer de tot es mirarà el que 
porta la figura. 
-Parlant de l'esport. Suposo 
que en deus practicar algún... 

-Sí. Practico l'esport de les 
motos com a aficionat. De jove 
però, vaig practicar molt 
l'handbol. 
-Personalment quin és l'es-
port més car i el més barat? 

Les carreres de Fórmula 1 
d'automovilisme seria el més 
car, ja que sols el poden practi-
car una èlit molt concreta, però 
deixant de banda aquest vindria 
el motociclisme. Com esport 
més barat, sense tenir en 
fcompte les instal·lacions, po-
drien ser l'atletisme i la 
natació. 
-El comerç esportiu. Com el 
valores?. 

Darrerament, des de fa 3 o 4 
anys, penso que l'empresari 
està obligat a conèixer a fons 
cada cop més l'esport que ven. 
Ha d'estar al cas del món de l'ar-
ticle, sense trencar la relació 
que hi ha entre l'article i 
l'esport. 
-D'ençà l'1 de gener, Espanya 
ja és a la CEE. Això ha com-
portat la incorporació del 
polèmic IVA. Heu tingut 
algun problema a l'hora 
d'aplicar-ho. 
Sí, n'hi han hagut. L'IVA s'apli-

cat massa aviat. Amb una 
miqueta més de temps de pre-
paració hauria anat molt millor 
per tots. Actualment podem 
observar com el client es troba 
desconcertat degut a què en un 
principi no hi ha hagut molta 
informació. 

-Mens sana in corpore sano? 
Totalment d'acord.J per tothom 
-Què ofereix Sastre al pú-
blic? 

-Nosaltres el que intentem 
abans de tot és que el client es 
trobi bé aquí. La nostra base és 
la post venda, és a dir, un cop el 
client ha comprat un producte 
nostre, tractem d'ajudar-lo el 
màxim possible en tot e\ que li 
faci falta. La base és el servei de 
post-venda. Evidentment no 
s'ha d'enganyar mai al client, hi 
ha d'haver serietat en el 
servei. 
-Ja es coneixen els finalistes 
del «Millor esportista de Gra-
nollers '85». Quin creus que 
guanyarà aquest any? 
En Joan Creus. A part que tinc 

una gran amistat amb ell, 
m'ha agradat participar en l'e-
lecció. 

-N'hi ha algun altre que hagi 
fet mèrits i que el jurat 
desconeixi? 
En el camp que conec, a les 

motos vull destacar al Xavi Puig 
ja que té una vocació impres-
sionant. A les bicicletes desta-
caria el Nacho Canet. 

Noms propis 
•Un home que va a més a la 
seva feina 
Carles Carrerio 

-El millor comerciant? 
' Salvador Sastre Pascual 
-Un gran motorista 
Pere* Molins 

-Un consumidor entusiaste 
de material esportiu? 
Josep Antoni Sola 

-Un client a destacar? 
«Sito» Pons 

-Un personatge amb idees 
avançades? 
Josep Sastre Pascual 

-Un atleta de cap a peus? 
Joan Creus 

Un venedor que et pot vendre 
de tot? 
Josep Muntal 

-Uns polítics vàlids? 
Amadeu Castellano i Isidre 

Ballester de Lliçà. 
-Una noia guapassa? 
Esther Vogel 

Entitats i 
Establiments 
-El gimnàs de la comarca? 
Squash Cardedeu 

-Un lloc agradable? 
Parc Municipal 

-Una galeria d'art? 
AB 

-Un bon restaurant? 
Naguabo 

-Una marisqueria? 
Iberia 

-Una entitat d'estalvi i una 
discoteca? 
La Caixa d'Estalvis Laietana i 

Privat 
-Una empresa de serveis 
Germans Pérez 

-Un vídeo club i una botiga de 
roba? 
Sastre i Barbany. 

-Una joieria 
Sorigué 
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